
 

 

 

Mestna občina Ljubljana 

Mestni svet 

Mestni trg 1 

1000 Ljubljana 

 

 

Številka: 90000-12/2023/40      k 2. točki 

Datum: 22. 9. 2023        7. seje 

 

 

Zadeva: Svetniško vprašanje – Poškodovan sistem kanala C0 na območju Ljubljana 

Sneberje 

 

V skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL podajam svetniško vprašanje in prosim 

za pisni odgovor. 

 

Katastrofalne poplave, ki so prizadele Slovenijo, so zaznamovale premoženje in številna 

življenja. Vendar pa je poleg škode na zasebnih objektih prišlo tudi do drugih poškodb na 

infrastrukturi. Kmalu po poplavah so se namreč pojavile fotografije iz območja gradnje kanala 

C0, kjer lahko vidimo cevi, ki so bile dejansko iztrgane iz zemlje. Kljub zagotovilom, da je 

kanal C0 varen pred različnimi dejavniki in vplivi, pa je narava pokazala zobe.  

Ob poplavah je prišlo do iztrganja cevi iz zemlje, kar lahko pričakujemo ne le pri poplavah, pač 

pa tudi potresih. Pri potresih namreč ne prihaja samo do tresenja, temveč tudi do zamikov tal. 

Te so za cevovode kot je C0 celo bolj uničujoči od tresenja. Žal ta pojav, če je že kdo pomislil 

nanj, sploh ni vključen v naše predpise. Podobno velja za tretji učinek potresov - to je 

utekočinjenje tal. Verjetnost preloma cevovoda preko potresnega ozemlja seveda narašča z 

njegovo dolžino. CO namreč deluje kot celota – kot enotna cev in tudi zato je izdajanje 

gradbenega dovoljenja po odsekih nesprejemljivo.  

Zato postavljam gospodu županu pisno vprašanje: 

 Kdo je predlagal in kdo izvedel izdajanje gradbenega dovoljenja po odsekih? 

 Ali je bila pri gradnji kanala C0 s strani projektantov in izvajalcev upoštevana tudi 

poplavna varnost? 

 Katere naravne nesreče so bile pri zagotovitvi varnosti upoštevane? 

 Zakaj se z gradnjo in vzpostavitvijo kanala C0 ne prekine, kljub jasnim pokazateljem o 

ne-varnosti izvedenega projekta?  

 

 



 

Priloga: Fotografije iz območja Ljubljana Sneberje 

 

Slika 1, vir: https://alpeadriagreen.org/2023/08/03/javno-pismo-civilne-iniciave-pitna-

voda-za-takojsnjo-prepoved-poskusnega-obratovanja-in-obratovanja-kanala-c0/ 

 

Za pisni odgovor se vam že vnaprej zahvaljujem. 

 

Lepo pozdravljeni, 

  

                            dr. Tina Bregant, 

                             mestna svetnica 


